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De Nederlandse Vereniging van Taxateurs van 
Bomen brengt sinds 1993 met haar leden op 
onafhankelijke wijze schades aan bomen of 
boomgroepen in beeld. De methodiek die hier-
aan ten grondslag lag, lag sinds 2017 onder 
vuur door een uitspraak van de Hoge Raad. 
Mede daardoor kende de vereniging de afgelo-
pen tijd een sterke terugloop in het ledenaan-
tal. Oosthoek: ‘Sinds 2022 bestaat de metho-
diek uit de onderdelen vervangingskosten en 
herstelkosten. Daarnaast is er sinds eind 2022 
een uniforme rapportagemethodiek, die jaar-
lijks verbeterd en herzien wordt. Niet iedereen 

kon zich vinden in de gemaakte afspraken en 
de gekozen prioriteiten, waardoor een aantal 
leden heeft opgezegd.’

Leegloop
Volgens een artikel in dit vakblad had de NVTB 
in 2021 ongeveer 40 leden. Inmiddels is dit 
ledenaantal volgens de site gekrompen tot 26. 
Critici vinden vooral dat de NVTB niet meegaat 
met de tijd. Er waren altijd voldoende plannen 
om de vereniging nieuw leven in te blazen, 
maar die zouden allemaal zijn gestorven in eeu-
wigdurende overlegjes.

Nieuw leven
Voorzitter Oosthoek ontkent dat allemaal niet, 
maar het zou niet betekenen dat de club op 
sterven na dood is. Verre van dat. Oosthoek: 
‘Wij hebben met Erik Platje (Boomadviesbureau 
Danphe), Jan Bouke Sijtsma (Boom KCB) en 
Rudolf Hendriks (Terra Nostra) een nieuw 
bestuur, dat staat te popelen om aan de slag 
te gaan. Ikzelf stond ook op de nominatie om 
opgevolgd te worden, maar hoewel het voorzit-
terschap de laatste jaren meer tijd kostte dan 
er voor stond, heb ik besloten om nog een ter-
mijn aan te blijven.’ Dit vernieuwde bestuur is 
tijdens de laatste algemene ledenvergadering 
benoemd.

Norminstituut
De discussie ging ook over al dan niet aanslui-
ten bij het Norminstituut Bomen. Dit instituut 
heeft het certificaat Data-inspecteur Bomen 
ontwikkeld. De pilotcursus is recent afgesloten 
en de geslaagde inspecteurs krijgen het certi-
ficaat op 30 mei in Breda uitgereikt tijdens de 
Landelijke gebruikersdag van het Handboek 
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Bomen. Oosthoek over dit certificaat: ‘In mijn 
ogen is dit een redelijk eenvoudige tabel waar-
mee je de waarde van een boom kunt bepalen. 
Ik begrijp best dat kleinere bedrijven zich hier-
bij aansluiten, omdat ze dan meteen betrokken 
zijn bij het Handboek Bomen en omdat het qua 
kosten en tijdsbeslag overzichtelijk is. Sinds dit 
jaar hebben wij een uitgebreide werkgroepen-
structuur, waarin zaken als ecosysteemdiensten, 
veteraanbomen, rekenrente en bosplantsoen 
worden behandeld. Alle leden participeren in 
een werkgroep en werken samen aan nieuwe 
ontwikkelingen. Dat verhoogt het draagvlak 
en de betrokkenheid en verdeelt de spaarzame 
tijd over alle leden. Vier keer per jaar houdt de 
NVTB workshops.’

Teleurgesteld
Oosthoek: ‘In mijn visie is de NVTB nog steeds 
het hoogste wat je in de bomenwereld kunt 
bereiken en daarmee de feitelijke norm voor 
een gedegen boomtaxatie. Verder hebben we 

veel aandacht besteed aan de kwaliteit en het 
strakke format van de taxaties. Wij gaan dit ook 
controleren.’

Marc Meijer van het Norminstituut is aan de 
telefoon teleurgesteld over deze uitkomst: ‘Op 
aandringen van een aantal leden hebben wij 
een handreiking aan de NVTB gedaan. Daar 
zijn een paar gesprekken uit voortgekomen. 
Er lag toen een mooi voorstel, maar daar wilde 

de NVTB niet op ingaan. Ik vind dat jammer. 
In mijn visie heeft de NVTB het de laatste 
jaren gewoon niet goed gegaan. Kijk alleen 
maar naar de dalende ledenbestand. Op een 
gegeven moment moet je je als vereniging 
afvragen of je nog wel voldoende kritische 
massa hebt om als kleine vereniging zelfstandig 
door te gaan. Ik denk dat het voor de sector 
en de professionaliteit beter was geweest als 
we de krachten gebundeld hadden. Voor het 
Norminstituut maakt dat verder niet zo veel uit. 
Wij gaan gewoon door met onze plannen.’
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